
 1 

OBČINA KANAL OB SOČI 
Občinski svet 
 
Številka: 9000-0011/2014 
Datum: 11.12.2014 
 
 

ZAPISNIK 
1. redne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči, ki je bila v četrtek, 11. decembra 2014 

ob 17. uri, v sejni sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Prisotni člani občinskega sveta: 
Bruno Colavini, Radivoj Černe, France Pirih, Bruno Koncut, Simeon Kodelja, Miha Čargo, Jože 
Valentinčič (Lig), Mira Bandelj, Vladimir Kolmančič, Tina Gerbec, Risto Djurić, Klelija Dolenc, Jože 
Valentinčič (Deskle), Marko Bucik, Andraž Gregorčič, Hasib Brdar in Andreja Melink. 
 
Opravičeno odsotni člani občinskega sveta: / 
 
Ostali prisotni: 
Andrej Maffi, župan, Nives Prijatelj, direktorica občinske uprave 
 
Novinarji: / 
 
Sejo je sklical, zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, ki je sejo vodil do začetka 
druge točke. Od druge točke dalje je sejo po pooblastilu župana vodil svetnik Marko Bucik. 
 
Prisotnih je bilo 17 svetnikov občinskega sveta. Predsedujoči je ugotovil, da je občinski svet 
sklepčen. 
 
Potrditev zapisnika konstitutivne seje občinskega sveta. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 

 
Za zapisnik konstitutivne seje je glasovalo 17 svetnikov. S 17 glasovi ZA so sprejeli naslednji  
 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 
 
 
Župan je predlagal naslednji dnevni red: 
1. Imenovanje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
Poročevalec župan Andrej Maffi. 
2. Razprava in sklepanje o Pravilniku o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah, sejninah in 
drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta, ter članov 
drugih občinskih organov Občine Kanal ob Soči (predlog - 1.branje). 
Poročevalec župan Andrej Maffi (gradivo je podano v prilogi). 
3. Razprava in sklepanje o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča za leto 2015 – predlog. 
Poročevalec župan Andrej Maffi (gradivo je podano v prilogi). 
4. Obvestilo o sprejetem Sklepu župana o začasnem financiranju občine Kanal ob Soči v obdobju 
januar - marec 2015. 
Poročevalec župan Andrej Maffi. 
5. Kadrovske zadeve. 
Poročevalec župan in KMVVI (gradivo bo dano na seji) 
6. Seznanitev z Regijskim razvojnim načrtom na področju socialnega varstva. 
Poročevalec župan Andrej Maffi (gradivo je podano v prilogi). 
7. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
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Župan je na seji predlagal razširitev dnevnega reda. Pod drugo točko naj bi občinski svet 

obravnaval statutarni sklep, v katerem je zapisano, da se ustanovi skupno stalno delovno telo 

občinskega sveta in sicer Odbor za gospodarstvo, prostorsko planiranje in varstvo okolja, ki v  

mandatu 2014-2018 nadomešča stalni delovni telesi opredeljenimi v statutu in poslovniku: Odbor 

za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in odbor za prostorsko planiranje in 

gospodarjenje z nepremičninami. Skupno delovno telo bo štelo sedem članov. Skupne naloge so 

opredeljene v 62. in 63. členu Poslovnika občinskega sveta. To predlaga, ker je osem letna praksa 

pokazala, da sta ta dva odbora v veliki večini obravnavala iste točke dnevnega reda, saj je bilo 

glede na temo težko določiti katero točko bo obravnaval posamezni odbor. Na začetku sta se 

odbora sestajala ločeno, kasneje pa sta se, predvsem zaradi zunanjih poročevalcev začela 

sestajati skupaj. Zato predlaga, da se sprejme statutarni sklep o združitvi omenjenih odborov. Vse 

ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Risto Djurić, in Hasib Brdar. 

Svetnik Risto Djurić je v zvezi s tem predlagal, da se to točno ne umesti na dnevni red, saj gre v 

tem primeru za poseg v statut. Ta sklep mora biti sprejet z dvotretinsko večino. 

Svetnika Hasiba Brdarja je zanimalo, koliko članov bo štel novo nastali odbor. Če bo v tem odboru 

manj članov bo to tudi prihranek za občino. Upa, da bodo v odbor vključeni strokovnjaki, ki se bodo 

sestankov udeleževali. Meni, da je to pozitivna rešitev. 

Za razširitev dnevnega reda z drugo točko – statutarni sklep o imenovanju skupnega delovnega 

telesa je glasovalo 17 svetnikov. S 13 glasovi ZA in 4 glasovi PROTI so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

Predlog za razširitev dnevnega reda z drugo točko - statutarni sklep o imenovanju skupnega 

delovnega telesa. Vse ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 

 

Za tako dopolnjen in spremenjen dnevni red je glasovalo 17 svetnikov. S 13 glasovi ZA in 4 glasovi 

PROTI so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

Potrdi se dopolnjen in spremenjen dnevni red. 

 
 
K 1. točki dnevnega reda. 
Imenovanje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
Poročevalec župan Andrej Maffi.  
 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Hasib Brdar, Risto Djurić. 

 

Župan je povedal, da so bile vse stranke pozvane, da podajo svoje predloge za člane Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Iz prispelih predlogov je sestavil predlog, o katerem se 
bo glasovalo. Povedal je, da bodo komisijo potrebovali pri sedanji 6. točki dnevnega reda – 
kadrovske zadeve, ko se bo imenovalo ostale komisije. 
Poleg županovega predloga je svoj predlog podal tudi svetnik Risto Djurić. Predlagal je, da se na 
sezam kandidatov uvrsti vse prispele predloge in se o njih glasuje. Tisti trije, ki bodo prejeli največ 
glasov bodo sestavljali Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. V zvezi s tem je 
povedal še, da je prav, da svetniki najprej glasujejo o najbolj oddaljenem predlogu in nazadnje o 
predlogu župana. Župana je zato zanimalo, kakšni so predlogi ostalih strank. Svetnik Risto Djurić 
je povedal, da stranka SD za člana komisije predlaga Rista Djurića. Svetnik Hasib Brdar je 
predlagal, da se namesto Marka Bucika v komisijo imenuje Rista Djurića. 
Najprej se je glasovalo o predlogu župana. 
Glasovalo je16 svetnikov. Z 10 glasovi ZA in 6 glasovi PROTI so sprejeli naslednji 

 
 



 3 

 
SKLEP 

o imenovanju Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

1. 
V Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se imenuje: 
- Colavini Bruno 
- Bucik Marko 
- Jože Valentinčič (Lig) 
 

2. 
Sklep velja takoj. 
 
Ker je bil sklep sprejet, se o ostalih predlogih ni glasovalo. 
 
 
K .2 točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Statutarnem sklepu o ustanovitvi skupnega stalnega delovnega 

telesa občinskega sveta.  

Poročevalec župan Andrej Maffi. 

 
Od te točke dalje je sejo po pooblastilu župana vodil svetnik Marko Bucik. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Risto Djurić, Bruno Colavini, Mira Bandelj, 
Jože Valentinčič (Lig) in Hasib Brdar. 
 

Svetnik Risto Djurić je povedal, da je županu poslal mnenje ministrstva za javno upravo in prosil, 

naj se na tej seji ne zapleta svari. Mnenje je prebral tudi na seji. O tem so se svetniki pogovarjali že 

na koordinaciji političnih strank. Že takrat je opozoril na dejstvo, da to ni v skladu s statutom in 

poslovnikom občine. Meni, da je čas za imenovanje statutarne komisije, ki bo pregledala statut in 

poslovnik. To je v tem mandatu nujno potrebno urediti. 

Svetnik Bruno Colavini je povedal, da je bil v prejšnjem mandatu predsednik Odbora za prostorsko 

planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. Povedal je, da so imeli samo nekaj sestankov 

ločeno, potem pa sta se odbora sestajala skupaj. Glavni problem so bili poročevalci, ki niso mogli 

biti hkrati na obeh odborih. Zato se mu zdi predlog župana smiseln. 

Svetnica Mira Bandelj je povedala, da je bila tudi ona članica Odbora za prostorsko planiranje in 

gospodarjenje z nepremičninami. Meni, da so bili zelo dejavni in konstruktivni, mogoče tudi zato 

sledi ukinitev tega odbora. Ve, da se odbori združujejo tudi v drugih občinah, vendar so tiste 

občine, ki so združile odbore in niso združile samo enega, naredile vse odbore z istim številom 

članov. Pred tem pa so krepko garale in spremenile statut in poslovnik, s tem, da je bil njihov statut 

iz let 2012/2013. Statut naše občine pa je iz leta 2003 in je še vedno osnutek, neprečiščeno 

besedilo. Skratka statutarna komisija že nekaj mandatov ni opravila svojega dela. Meni, da bo 

sedaj manj ljudi odločalo, saj je bilo na prejšnjih več ljudi z različnimi idejami. Ne glede na vse 

imajo svetniki pravico, da se brezplačno udeležujejo sestankov odborov, tako da kontrola ne uide v 

nobenem primeru. Odbor pa poroča tudi na seji, svetniki dobijo zapisnik in bodo z vsem 

seznanjeni. Kar se dela je proti pravilom. Najprej bi bilo namreč potrebno spremeniti statut in šele 

na podlagi tega odbore.  

Svetnik Jože Valentinčič (Lig) je repliciral svetnici Miri Bandelj. Povedal je, da se do neke mere z 

njo strinja. Moti ga dejstvo, da navaja, da je statut zastarel. V prejšnjem mandatu je bila prav ona 

tista, ki se je velikokrat sklicevala na statut in poslovnik, zato se mu zdi to nemoralno. 

Svetnica Mira Bandelj je v zvezi s tem povedala, da se je pač sklicevala na statut in poslovnik, ki 

ga občina ima. Niti na eni seji pa njena stranka ni spreminjala ne poslovnika ne statuta. 
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Svetnik Hasib Brdar je povedal, da bo to podprl, ker so se tako zmenili na koordinaciji političnih 

strank.  

Pred glasovanjem je svetnik Risto Djurić obrazložil svoj glas. Povedal je, da za ta sklep ne bo 

glasoval. Ne zato, da bi občina na ta način kaj privarčevala, ampak zato, ker se vedno zavzema za 

to, da se dela po predpisih in ne po domače. Dal se je podučiti, dobil je mnenja in z njimi seznanil 

vse svetnike in župana. To je razlog, zakaj bo glasoval proti temu sklepu. Predlagal je, da se v tem 

mandatu spremenita tako statut kot tudi poslovnik. Če se bodo tako dogovorili, naj se na novo 

določijo delovna telesa občinskega sveta.   

Glasovalo je 17 svetnikov. Z 12 glasovi ZA in 5 glasovi PROTI so sprejeli naslednji 

 

Statutarni sklep 

1. člen 

Ustanovi se skupno stalno delovno telo občinskega sveta Odbor za gospodarstvo, prostorsko 

planiranje in varstvo okolja, ki v mandatu 2014-2018 nadomešča stalni delovni telesi opredeljenimi 

v statutu in poslovniku: Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in 

odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami. 

2. člen 

Skupno delovno telo šteje 7 članov. 

3. člen 

Skupno delovno telo opravlja naloge, ki so opredeljene v 62. in 63. členu poslovnika občinskega 

sveta. 

4. člen 

Sklep velja takoj in se objavi v Uradnem listu RS. 

 

 

K 3. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o Pravilniku o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah, 
sejninah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega 
sveta, ter članov drugih občinskih organov Občine Kanal ob Soči (predlog - 1.branje). 
Poročevalec župan Andrej Maffi. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Risto Djurić, Bruno Koncut, Mira Bandelj, 
Marko Bucik in Simeon Kodelja. 
Svetnik Risto Djurić je povedal, da nima večjih pripomb na pravilnik. Moti ga  nepravilno 
poimenovanje pravilnika. Predlagal je, da bi ga svetniki na eni od naslednjih sej preklicali in potem 
v nadaljevanju sprejeli novega, ki bi ga pripravila Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. V tej fazi lahko svetniki sprejmejo smo pravilnik o spremembah in dopolnitvah 
pravilnika. Nekega čistopisa tega pravilnika občina niti nima. Pozdravlja pa del, ki se navezuje na 
krajevne skupnosti. Prav je, da bo to enotno urejeno za vse krajevne skupnosti in da bo to zajeto v 
tem pravilniku. Tukaj se predvideva tudi ureditev sejnin za krajevne skupnosti. Glede svetnikov 
nekih večjih sprememb ni. 
Svetnik Hasib Brdar se strinja s tem, da bi pravilnik pregledali tako statutarna kot tudi mandatna 
komisija, da se ga prečisti in popravi. Na eni od naslednjih sej se bo pravilnik potem tudi potrdilo. 
Svetnik Bruno Koncut je povedal, da se tega pravilnika ni spreminjalo že deset let. Meni, da bo to 
težko uredila predlagana komisija, saj je s tem veliko dela. Zato predlaga, da se pravilnik uskladi z 
vsemi zakoni. Za to naj se zadolži kompetentne osebe, seveda za neko povračilo.  
Svetnica Mira Bandelj je povedala, da je pravilnik predelala. Glede tega je povedala, da je v njem 
zapisano, da gre za osnutek. Svetniki so bili do sedaj navajeni na predlog 1. branje, 2. branje in so 
ga tako tudi sprejeli. V njem je ogromno pravopisnih napak. Pri navajanju v 5. členu se ne ve ali 
gre za neto ali bruto zneske. V 6. členu je dvakrat navedena številka dva. Poleg tega da prva 
dvojka odstopa od določil za ostale funkcionarje v definiciji. 6. člen govori o tem, da se doda 10a. 
člen. Ne ve se, kako je bilo to s statutom urejeno do sedaj v njihovih telesih oziroma v njihovih 
društvih. Tudi v obrazložitvi na eni izmed strani, te namreč niso oštevilčene, ne piše, kaj so bruto in 
kaj neto zneski. Treba je povedati za vse tiste, ki še niso računovodsko pismeni, da obstajajo bruto 
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plače in bruto strošek delodajalca. Poudarila je, da 7.5 % plače župana velja že celo leto in je 
občina že do sedaj to pridno obračunavala. V prvem odstavku je navedeno bruto, kar ne velja za 
vse svetnike enako neto. Pravilnik je zelo diskriminatoren do svetnikov prav zaradi tega novega 
zakona, zaradi katerega naj bi ga bilo potrebno spremeniti. Se pravi, da je stvar že postavljena 
napačno. V pravilniku je v 6. členu zapisano, da se peti odstavek spremeni, vendar tega odstavka 
v pravilniku sploh ni. Pravilnik je po njenem mnenju potrebno popraviti in prečistiti, tudi zato, da ne 
bi bil več tako diskriminatoren do neupokojencev. Ve, kaj pomeni, če svetniki danes to potrdijo. Gre 
za zavajanje župana, saj je zakon nad pravilnikom in občina že celo leto izvaja to, kar se sedaj s 
tem pravilnikom spreminja. Prav tako si sejnine in potne stroške izplačujejo tudi krajevne skupnosti 
in je to že urejeno.   
Svetnik Marko Bucik je povedal, da je prav, da pravilnik pregledata in uredita statutarna in 
mandatna komisija. Strinja se s potrditvijo prvega branja, da se stvari premaknejo za korak naprej. 
Svetnik Simeon Kodelja je predlagal, da bi pravilnik pregledali in popravili strokovnjaki, ki se na te 
stvari spoznajo. Oni naj ga pregledajo in popravijo, potem ga bo občinski svet na eni od naslednjih 
sej samo še potrdil. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. S 13 glasovi ZA in 1 PROTI so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
 

1. 
Potrdi se prvo branje Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah, sejninah in 
drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta, ter članov 
drugih občinskih organov Občine Kanal ob Soči s pripombami. 
 

2. 
Sklep velja takoj. 
 
 
K 4. točki dnevnega reda. 
Razprava in sklepanje o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča za leto 2015 – predlog. 
Poročevalec župan Andrej Maffi. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Glasovalo je 14 svetnikov. S 14 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
o določitvi vrednosti točke 

za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2015 
 

1. člen 
Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2015 znaša 0,0358 
EUR. 
 

2. člen 
Ta sklep stopi v veljavo naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se 
uporablja od 01.01.2015 dalje. 
 
 
K 5. točki dnevnega reda. 
Obvestilo o sprejetem Sklepu župana o začasnem financiranju občine Kanal ob Soči v 
obdobju januar - marec 2015. 
Poročevalec župan Andrej Maffi. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
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Glasovalo je 16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli  
 

SKLEP 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči se seznani s Sklepom župana o začasnem financiranju 
Občine Kanal ob Soči v obdobju januar – marec 2015. 
 
 

K .6 točki dnevnega reda. 
Kadrovske zadeve. 
Poročevalec župan in KMVVI (gradivo bo dano na seji). 
 
Seja je bila pri tej točki začasno prekinjena, da je KMVVI opravila svoje delo. Zapisnik Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je priloga tega zapisnika. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so razpravljali Risto Djurić, Mira Bandelj, Hasib Brdar, 
Simeon Kodelja, Klelija Dolenc, Marko Bucik, Tina Gerbec in Radivoj Černe. 
 
Glede na predlog župana in Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja se je o članih 
posameznih komisij glasovalo v paketu (zapisnik KMVVI v prilogi).  
 
Glasovalo je 16 svetnikov. Z 12 glasovi ZA in 1 PROTI so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
V komisije in odbore občinskega sveta Občine Kanal ob Soči se imenuje člane po predlogu KMVVI 
(zapisnik). 
 
Pri tej točki so svetniki izbirali tudi predstavnika občine v svet zavoda Ljudska Univerza Nova 
Gorica in Nadzorni odbor Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 
 
Za prvi sklep je glasovalo 17 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 

o imenovanju člana sveta zavoda 

 

1. 

V svet zavoda Ljudska Univerza Nova Gorica se imenuje: 

- Andreja Melink, Ročinj 37, 5215 Ročinj 

 

2. 

Sklep velja takoj. 

 

Za drugi sklep je glasovalo16 svetnikov. Z 12 glasovi ZA in 1 PROTI so sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

V Nadzorni odbor Javnega sklada malega gospodarstva Goriške se imenuje: 

- Ivan Križnič, Pečno 8, 5213 Kanal 

 

2. 

Mandatna doba člana nadzornega sveta traja štiri leta in sovpada z lokalnimi volitvami. 

 

3. 

Sklep velja takoj. 
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K 7. točki dnevnega reda. 
Seznanitev z Regijskim razvojnim načrtom na področju socialnega varstva. 
Poročevalec župan Andrej Maffi. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri ni bilo razpravljavcev. 
 
Glasovalo je 16 svetnikov. S 15 glasovi ZA so sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči se je seznanil z Regijskim razvojnim načrtom na področju 
socialnega varstva. 
 
 
K 8. Točki dnevnega reda. 
Vprašanja, predlogi in pobude občinskega sveta. 
Svetnik Marko Bucik je povedal, da so se na koordinaciji dogovorili, da bi pobude, predloge in 

vprašanja svetniki lahko podali že pred sejo, tako da bi jih v pisni obliki ali po e-pošti poslali na 

občino. Na ta način bi imeli večjo možnost, da bi ustne odgovore dobili že na seji. 

Svetnik Miha Čargo: 

- Podal je pobudo o odprtju občinske blagajne tudi v Desklah in sicer v prostorih medgeneracijskega 

centra. Vsi starejši namreč ne morejo priti v Kanal, da bi plačali položnice. 

- Vprašanje za občinsko upravo: v mladinskem klubu v Desklah je bila leta  2009 izvedena sanacija 

strehe. Streha sedaj pušča, zato sprašuje kdo je bil izvajalec in ali se da uveljaviti bančno 

garancijo? V sanacijo strehe je bilo namreč vloženega veliko denarja, zato je prav, da bi se jo 

popravilo saj bo sicer nastala še večja škoda. V Desklah bi rabili tudi večnamenski prostor za 

plese, ki bi lahko bil nad mladinskim klubom. Tako bi rešili dva problema naenkrat. 

Svetnica Andreja Melink: 

- Zanima jo, če bi občina lahko pomagala družini pri financiranju operacije otroka v tujini? 

- Opozorila je na to, da v enem delu Ročinja ni javne luči, kar povzroča krajanom probleme. O tem 

naj bi bila občina že obveščena. 

Svetnica Tina Gerbec: 

- Povedala je, da je članica Sveta zavoda OŠ Kanal. Ta se srečuje s problemom poškodb na 

parketu v športni dvorani. Dvorana je stara petnajst let, pred dvema letoma je bil obnovljen parket. 

Obnovitvena dela je izvajalo podjetje Fingar, investicijo sanacije pa je vodila občina. To podjetje je 

sedaj v stečaju. Problem se pojavlja odkar so tam začeli trenirati  twirling. Na starem parketu sta 

potekali dve večji tekmovanji, vendar takrat poškodb ni bilo. Te so se začele pojavljati po obnovitvi 

parketa. Na parketu sedaj nastajajo vdolbinice, ki jih povzročajo mažoretne palice. Pozanimali so 

se že pri različnih strokovnjakih, ki se s tem ukvarjajo, posvetovali so se tudi s strokovnjaki na 

zavodu za gradbeništvo. Ugotovili so, da so novi laki, s katerimi je bil parket lakiran mehkejši, 

zaradi česar se na parketu pojavljajo vdolbinice. Te postajajo čedalje nevarnejše drugim 

športnikom. S problemom je šola seznanila vodstvo twirling kluba. Na to temo so imeli na občini že 

sestanek, da bi skupaj poiskali ustrezno rešitev. V klubu so namreč zamenjali palice, s čimer so 

imeli stroške, vendar to žal ni pomagalo. Na sestanku so de dogovorili, da bo občina poiskala 

izvajalca in v naslednjem letu to sanirala. V proračunu bo potrebno zagotoviti sredstva za sanacijo. 

K rešitvi problema je potrebno pristopiti čim prej. 

- Glede krajevnih skupnosti je povedala, da bi bilo prav, da se vsaj enkrat do dvakrat letno z 

županom sestanejo predsedniki krajevnih skupnosti. Oni namreč nimajo veliko možnosti, da bi 

prišli do župana. Na teh sestankih bi se potem pogovorili o planih dela in problemih, s katerimi se 

pri svojem delu srečujejo in ki se pojavljajo po krajevnih skupnostih. Večji krajevni skupnosti Kanal 

in Deskle imata po njenem mnenju privilegiran status. Težje je za manjše krajevne skupnosti. 
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- Glede napak na objektih je povedala, da tudi dom v Ročinju zamaka, na Srednjem imajo težave s 

sanitarijami in streho. Sprašuje, v čem je problem? 

Svetnica Klelija Dolenc: 

- Povedala je, da je nujna ureditev žarnega polja na pokopališču v Kanalu. Sedaj je to urejeno tako, 

da se žaro zakoplje v enojni grob in se jo bo kasneje, ko bodo žarna polja urejena preneslo. To je 

nesmiselno.  

- Vprašala je, kaj je z vežico na Gorenjem Polju? 

- Po Kanalu je potrebno postaviti koše, smeti so namreč povsod.  

- Ureditev javne razsvetljave – od zadnjega bloka na Gradnikovi ulici v Kanalu do smetišča v 

Bodrežu ni nobene javne luči, naprej proti Bodrežu pa je cesta osvetljena. To je potrebno urediti, 

saj je tam sicer ponoči hoja zelo nevarna. Slabo je razsvetljena tudi Gradnikova ulica, pri Petrucki 

ni luči. Zvečer je potrebno opraviti ogled, da se bo videlo, kje je luči preveč in kje premalo. 

- Opozorila je na problem čiščenja Kanala, ki je zelo umazan. Na ta problem je občino opozorilo že 

TD Kanal. To je potrebno urediti. Žalostno je namreč, da je tako lep kraj tako umazan. Če ne gre 

drugače naj se to pogodbeno uredi s podjetjem INDE ali s kakšnim drugim izvajalcem. 

- Glede danih pobud, pripomb in vprašanj je povedala, da je potrebno sprejeti roke do katerih jih 

občinska uprava rešila. Drugače se bodo stvari prelagale iz mandata v mandat. 

Svetnik Marko Bucik: 

- Podprl je svetnico Klelijo Dolenc. Povedal je, da je grobno polje na kanalskem pokopališču 

urejeno, manjkajo žarna polja.  

Svetnik Hasib Brdar: 

- Povedal je, da je parkirišče v Desklah polovično dokončano. Občinsko upravo prosi, da v Deskle 

pošlje redarja, saj so avtomobili parkirani po pločnikih. Najprej naj samo opozarja, v nadaljevanju 

pa bodo potrebne tudi kazni. 

- Občinske svetnike in župana je seznanil z nasiljem, ki se je zgodilo v deskljanski osnovi šoli. To, 

kar se je zgodilo je velika sramota za vse. Povedal je, da ni zadovoljen z delom ravnatelja in da bi 

moral biti to domačin, saj bi bolj skrbel za osnovno šolo. 

Svetnik Risto Djurić: 

- Izrazil je obžalovanje nad tem, kako si župan zamišlja sodelovanje. Ko je bil svetnik ni nikoli 

dovolil, da se govori o koaliciji in opoziciji. Pokazalo se je, da imajo stranke podpisan pogodbo o 

sodelovanju. Prav bi bilo, da bi bil kje objavljena, saj je to normalno in logično v demokratičnem 

svetu. Na ta način bi tudi ostali lahko videli, kaj predvideva. On upa na drugačno, boljše 

sodelovanje, saj ni tukaj zaradi sebe ampak zaradi ljudi, ki so ga volili. Upa, da se bodo vsaj pri 

najpomembnejših stvareh dogovarjali in usklajevali. 

- Zmeniti se je potrebno, kateri je pravi datum dostave gradiva in o objavi gradiva na spletni strani. 

Svetnik Jože Valentinčič (Lig): 

- Občina je šla v zamenjavo javnih luči z namenom, da bi privarčevala. Mogoče bo res, ampak na 

račun teme. Nekje je luči preveč (luč v Globnem), nekje premalo (Napoleonov most v Desklah), 

drugje so same sebi namen.  

Svetnik Bruno Koncut: 

- Dal je pobudo glede odkupa spodnjega dela stavbe v Anhovem. Občina bi ga lahko odkupila od 

Mercatorja. V Anhovem namreč nimajo primernega prostora za volitve.  

Svetnik Radivoj Černe: 

- Na prehodu na glavno cesto, ko se pride iz Goljevic, na eni strani ni ogledala, na drugi pa je že 

dotrajano. To je potrebno čim prej urediti. 

Svetnik Simeon Kodelja: 

- Navezal se je na to, kar je bilo povedanega glede izvajalcev in glede nadzora. Jezi ga, da ko 

manjši obrtniki pristopijo k delu, morajo dati garancijo in menico, če dela nebi bila izvedena v roku 

oziroma za odpravo določenih napak v določenem roku. Zanima ga, kako se to izvaja pri dobro 

stoječih podjetjih? 
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Seja je bila zaključena ob 21. uri. 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoči 
Valentina Velišček       Marko Bucik 
 
 
 
 
 
 
Priloge: 

- lista prisotnosti 
- Zapisnik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja bo priloga temu zapisniku.  
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PREGLED REALIZACIJE SKLEPOV 
 
 
Na 1. redni seji dne 11.12.2014, so bili sprejeti naslednji sklepi: 
 
Sklep 1: 
Potrdi se zapisnik konstitutivne seje Občinskega sveta Občine Kanal ob Soči. 

- na seji 
Sklep 2: 
Predlog za razširitev dnevnega reda z drugo točko - statutarni sklep o imenovanju skupnega 

delovnega telesa. Vse ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 

- na seji 
Sklep 3: 
Potrdi se dopolnjen in spremenjen dnevni red. 

- na seji 
Sklep 4: 
SKLEP o imenovanju Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

- na seji 
 

Sklep 5: 
Statutarni sklep o ustanovitvi skupnega stalnega delovnega telesa občinskega sveta.  

- na seji in se objavi v Uradnem listu RS. 

Sklep 6: 
Potrdi se prvo branje Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o plačah, sejninah in 
drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta, ter članov 
drugih občinskih organov Občine Kanal ob Soči s pripombami. 

- na seji 
 

Sklep 7: 
SKLEP o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 
2015. 
Na seji, v veljavo stopi naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se uporablja 
od 01.01.2015 dalje. 
 
Sklep 8: 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči se seznani s Sklepom župana o začasnem financiranju 
Občine Kanal ob Soči v obdobju januar – marec 2015. 

- na seji 
 
Sklep 9: 
Izdani so bili čistopisi sklepov ob upoštevanju sklepa občinskega sveta in zapisniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

- na seji 
 
Sklep 10: 

SKLEP o imenovanju člana sveta zavoda Ljudska univerza Nova Gorica. 

- na seji 

Sklep 11: 

Sklep o imenovanju v Nadzorni odbor Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 

- na seji 

 


